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Op de foto het bestuur van de vereniging (van links naar rechts): 
Peter Rijpstra, Astrid Poppe, Bert de Wit, Bert van Oorschot, Renée Tessels, 
Rob de Wit, Joke Bouwmeester en Marcel ten Hoeve.  
Niet op de foto maar wel lid van het bestuur: Ton van der Velden

HuurdersPlatform Seyst is een onafhankelijke  
vereniging voor de huurders van Woongoed Zeist

In dit informatiemagazine stelt het platform zich aan u voor

Wij staan klaar 
voor uw belangen!
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Keuzes maken
Binnen Woongoed Zeist moeten we een keuze maken waaraan we 
het geld uitgeven. Als we een onuitputtelijk budget zouden hebben, 
is de keuze eenvoudig. Dan bouwen we nieuwe woningen, renoveren 
we alle woningen die dat nodig hebben in één keer, verlagen we de 
huren en zorgen ervoor dat er nog meer medewerkers in de wijken 
aanwezig zijn. De inkomsten van WGZ zijn alleen de huren die door 
de bewoners worden betaald. Daarmee moeten we het doen en dus 
zijn we genoodzaakt om keuzes te maken. En dát is de uitdaging 
binnen WGZ.

Want: waar kies je voor? Met het verhogen van de huur zijn we heel 
terughoudend; het leven is al duur genoeg. Maar dat betekent dat de 
inkomsten van Woongoed beperkt zijn en daarmee ook de beschik-
bare middelen. We maken de hele tijd de keuze of we het geld uitge-
ven aan onderhoud/renovatie, aan nieuwbouw of aan leefbaarheid. 
We proberen steeds weer de beste (of minst slechte) keuze te maken.

Gelukkig hoeven we deze keuzes niet alleen te maken. De belang-
hebbenden (stakeholders), denken mee over onze beslissingen en 
hebben daar vaak ook een mening over. De gemeente Zeist, zorgpar-
tijen, Meander Omnium en vele anderen vertellen ons welke zaken 
ze belangrijk vinden en waaraan WGZ het geld moet uitgeven. Deze 
partijen zijn belangrijk voor ons maar veruit de belangrijkste partij 
zijn de huurders.

De huurders worden vertegenwoordigd door het Huurders Platform 
Seyst. De bewonerscommissies zijn de leden van HPS. Zij kunnen op 
die manier meepraten over de keuzes van HPS en daarmee over de 
besluiten van WGZ.

We hebben regelmatig overleg met elkaar over verschillende zaken; 
met de gemeente worden prestatieafspraken gemaakt, de keuze van 
een huurderscommissaris, het asbestbeleid. De stem die HPS laat 
horen is belangrijk, want wat WGZ doet heeft direct invloed op de 
huurders. Het is daarom belangrijk dat HPS meepraat en beslist. 
En omdat we over zoveel onder- werpen met elkaar praten, is het 
bijzonder fijn dat het contact zo goed is.

Het is belangrijk dat de mening van huurders bij de besluitvorming 
van WGZ wordt betrokken. Hoe meer huurders – via bewonerscom-
missies – betrokken zijn bij HPS, hoe duidelijker de stem van de 
belangrijkste stakeholders klinkt.

Rob Wassenberg 

De directeur van Woongoed Zeist aan het woord

Wat is het HuurdersPlatform Seyst?
Het HuurdersPlatform Seyst is de huurdersorga-
nisatie/belangenbehartiger voor alle woningen 
die gehuurd worden bij Woongoed Zeist. Wij ad-
viseren en overleggen met Woongoed Zeist over 
zaken die alle huurders aangaan.
Wij brengen gevraagd en ongevraagd advies uit 
met betrekking tot plannen van Woongoed Zeist. 
Hierdoor kunnen wij invloed uitoefenen op het 
beleid en beheer van Woongoed Zeist.
Over beleidszaken zoals woningtoewijzing, 
huurverhoging, servicekosten, nieuwbouw, reno-
vatie-investeringen en energiebesparingsbeleid 
vindt direct overleg plaats tussen Woongoed 
Zeist en het HuurdersPlatformSeyst. Dit gebeurt 
1x per vier weken.
Met betrekking tot lopende zaken vindt 1x per 
4 weken overleg plaats met de leden van het 
bestuur. 

Bewonerscommissies en contactpersonen

Het HuurdersPlatform Seyst werkt samen met 
de bewonerscommissies en contactpersonen van 
een appartementengebouw, flat of woonomge-
ving. Wij regelen en coördineren de financiële 
ondersteuning die nodig is en door Woongoed 
Zeist ter beschikking gesteld wordt.
Door de bewonerscommissies en contactperso-
nen blijven wij op de hoogte van wat er in de be-
treffende woonomgeving speelt. Als dat gewenst 
is zal een van de leden bij bepaalde activiteiten 
zoals bijvoorbeeld de vergadering, renovatie-op-
levering of feestelijkheid aanwezig zijn.
2x per jaar wordt door het HuurdersPlatform 
Seyst een Algemene Ledenvergadering gehouden 
waar alle bewonerscommissies en contactperso-
nen worden uitgenodigd.
Als er bij u nog geen bewonerscommissie bestaat 
en u wilt zelf een bewonerscommissie oprichten 
dan helpt HuurdersPlatform Seyst u daar graag 
bij.

Prestatieafspraken

De Zeister woningcorporaties Woongoed Zeist en 
de R.K. Woningvereniging Zeist overleggen met 
elkaar en met de Gemeente Zeist over de pres-
tatieafspraken. Daarbij zijn ook het Huurders-
Platform Seyst en de huurdersorganisatie Prisma 
betrokken.
In de prestatieafspraken staat wat de plannen 
voor het woningbouwbeleid zijn voor het komen-

de jaar. Bijvoorbeeld over nieuwbouw van sociale 
huurwoningen, leefbaarheid in de wijken, sociale 
aanpak waar nodig, welzijn en zorg.
De plannen worden jaarlijks gepresenteerd, ge-
actualiseerd en geëvalueerd.
Als alle partijen overeenstemming hebben 
bereikt, worden aan het eind van het jaar de 
prestatieafspraken ondertekend door de wethou-
der wonen van de gemeente Zeist, de directeuren 
van de woningcorporaties en de voorzitters van 
de huurdersorganisaties.

Fusie

Op 23 februari jl. is er een intentieovereenkomst 
getekend voor de fusie tussen Woongoed Zeist 
en SSW De Bilt. Inmiddels zijn er al vele stappen 
gezet om uiteindelijk tot de daadwerkelijke fusie 
te komen.
Waarom fuseren? De komende jaren ligt er een 
stevige volkshuisvestelijke opgave, met name op 
het gebied van betaalbaarheid, beschikbaarheid, 
verduurzaming en leefbaarheid.
Bij een samenvoeging van de twee woningcorpo-
raties ontstaat er een bezit van 12.300 woningen. 
Door gezamenlijk te investeren en in te kopen is 
er financieel een voordeel.
Het HuurdersPlatform Seyst is nauw betrokken 
bij het hele fusieproces, ook hier letten we scherp 
op de belangen van de huurders van Woongoed 
Zeist om er voor te zorgen dat er op geen enkele 
manier nadelige gevolgen voor onze huurders 
zullen zijn.

Nieuws en communicatie

Wanneer wij over belangrijke informatie be-
schikken die belangrijk is voor de huurders 
schrijven wij daartoe een Nieuwsbrief die aan 
alle bewonerscommissies en contactpersonen 
wordt verstuurd, die er vervolgens hun achter-
ban van op de hoogte kunnen stellen.

Andere nieuwsbronnen zijn: 
www.huurdersplatformseyst.nl en 
www.woongoedzeist.nl 

Belangenbehartiger voor alle huurders
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ZEIST 
CENTRUM Contactpersoon voor Zeist-Centrum namens HuurdersPlatform Seyst is Joke Bouwmeester. U kunt haar 

bereiken op het mailadres: jokebouwmeester@huurdersplatformseyst.nl

Het centrum telt de volgende bewonerscommissies en complex-contactpersonen: 
• Bewonerscommissie Centrum bewocomzc@hotmail.com 
• Contactpersoon Mamejoh
• Contactpersoon Brinkhove 
• Contactpersoon Mr. De Klerkstraat 
• Bewonerscommissie Gandhilaan

Bewonerscommissie Centrum kunt u via mail bereiken, om contact te leggen met de overige bewoners-
commissies kunt u contact opnemen met Joke Bouwmeester of via  
secretariaat@huurdersplatformseyst.nl.

Wilt u zelf een bewonerscommissie oprichten of meer informatie? mail dan naar  
secretariaat@huurdersplatformseyst.nl 
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Mijn naam is Joke Bouwmeester, ik woon in het 
centrum van Zeist.

In mijn werkzame leven was ik maatschappelijk 
betrokken.

Van jongs af aan heb ik in de horeca gewerkt. 
Ook heb ik een eigen zaak gehad.

Ik vind het leuk om mee te denken over verschil-
lende zaken.

Daarom ben ik algemeen bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst geworden.

Even voorstellen: Joke Bouwmeester

Joke Bouwmeester is 
algemeen bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst en 
contactpersoon voor Zeist-
Centrum

Ik ben Marcel ten Hoeve, ik ben 55 jaar. In 1994 
ben ik vanuit Driebergen naar Zeist verhuisd. 
Daar ben ik gaan wonen in de 80 flat van Nijen-
heim, van daaruit ben ik op de Prinses Margriet-
laan terechtgekomen waar ik met plezier heb 
gewoond.

In 2020 moest er verhuisd worden naar de 
nieuwbouw, daar zijn we terechtgekomen op de 
Prinses Arianelaan in een prachtig appartement 
in de Berkenveste op de 4de verdieping. Kort 
nadat we er zijn komen wonen waren er verschil-
lende mensen die het een en ander op te merken 
hadden, hoorden we in de wandelgangen, zeker 
in de winter was dit het geval.

Dat heeft ons doen besluiten dat we een bewo-
nerscommissie in het leven moesten roepen en 
dat is ook zo gebeurd. In eerste instantie samen 
met een aantal mensen van het andere apparte-
mentengebouw de Dennenveste.
De taken werden verdeeld en mij werd de rol van 
voorzitter toebedacht. In die hoedanigheid ben 
ik in contact gekomen met het HuurdersPlatform 
Seyst omdat we er bij de woningbouw niet echt 
door kwamen. Anders waren we er ook wel mee 
in contact gekomen omdat je als bewonerscom-
missie automatisch lid bent van het HPS.

Nu werd mij door de voorzitter van het Huur-
dersPlatform Seyst gevraagd, is dat niets voor jou, lid worden van de 
club want we zijn wel opzoek naar mensen. ‘Even nadenken, Bert’, 
was mijn antwoord. ‘Kom anders eens een paar keer als “stage” 
vergaderingen bijwonen en als je het dan niets vind kan je altijd nog 
nee zeggen’.

Ik kom er steeds meer achter dat lid zijn van het HPS meer inhoudt 
dan alleen maar vergaderen. Over alle zaken die er spelen hebben 
we een duidelijke stem, soms een beslissende stem en de andere 
keer een adviserende stem. Hierbij kan je denken aan bijvoorbeeld 
een fusie. Ik ben me ervan bewust dat niet altijd alles wordt goed-
gekeurd van wat wij willen maar reken er maar op dat wij als HPS 
onze tanden er wel inzetten om voor uw belangen op te komen.

In de najaars ALV zal ik worden voorgedragen als uw nieuw be-
stuurslid, als de ALV daar geen bezwaar tegen maakt, zal ik vanaf 25 
oktober als bestuurslid toetreden tot het Huurdersplatfom Seyst.
Voor zover als ik nu heb gegrepen zal ik vanaf dat moment samen 
met Renée Tessels de belangen van de huurders van Zeist- Oost, 
Kerkebosch en Austerlitz behartigen. Of ik dan ook nog voorzitter 
van de bewonerscommissie de Berkenveste blijf is voor mij nu nog 
niet duidelijk, dat zal de toekomst leren maar ik blijf zeker lid van de 
commissie.

Even voorstellen: Marcel ten Hoeve

Marcel ten Hoeve is 
kandidaat-bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst
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ZEIST 
WEST Voor Zeist-West zijn Rob de Wit en Bert van Oorschot onze contactpersonen.

Per mail zijn zij te bereiken via robdewit@huurdersplatformseyst.nl en  
bertvanoorschot@huurdersplatformseyst.nl

In Zeist-West zijn de volgende Bewonerscommissies/contactpersonen actief:
• Bewonerscommissie De Grift   hetkraampje@gmail.com 
• Bewonerscommissie Eldorado   
• Contactpersoon Samen Verder in Vogelwijk
• Bewonerscommissie Griffensteijn  bcgriffensteijn@gmail.com
• Bewonerscommissie Filips van Bourgondiëlaan
• Bewonerscommissie Crosestein  bewonerscommissiecrosestein@gmail.com 
• Bewonerscommissie Brugakker,  

Carport en hoogbouwwoningen   bchbrugakker@gmail.com

Sommige bewonerscommissies mailen via hun privemail, reden waarom hierachter geen mailadres 
staat. Wilt u met hen in contact komen? Neem dan contact op met Rob de Wit of Bert van Oorschot.

Wanneer u zelf samen met anderen een bewonerscommissie wilt oprichten kunt u ook met hen contact 
opnemen, zij staan u graag met raad en daad bij of stuur een mail naar  
secretariaat@huurdersplatformseyst.nl 
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Ik ben Bert van Oorschot, 64 jaar oud, voorzitter 
van HuurdersPlatform Seyst en woon samen met 
mijn vrouw Karin in de Montessoriflat in de wijk 
Vollenhove.

Als bestuurslid van de bewonerscommissie van 
deze flat kwam ik een aantal jaren terug in aan-
raking met HuurdersPlatform Seyst en was mijn 
belangstelling om hier deel van uit te maken 
gewekt en besloot ik mij op te geven voor deze 
huurdersbelangenvereniging.

Mijn motivatie hiervoor was dat ik hierdoor mijn 
stem kon laten horen bij alles wat van belang kan 
zijn voor het wonen in een sociale huurwoning 
van Woongoed Zeist.

Ik werd voorzitter en kwam tot de conclusie dat 
het lidmaatschap van HuurdersPlatform Seyst 
meer inhield en verantwoordelijker was dan ik 
mij realiseerde. Werkelijk over alle zaken die 
spelen ten aanzien van wonen heeft de huur-
dersbelangenvereniging een stem, dat kan een 
adviserende stem zijn omdat men onze mening 
vraagt of een beslissende stem omdat de woning-
wet voorschrijft dat wij als HuurdersPlatform 
Seyst een beslissende stem hebben in een proces 
waarbij Woongoed Zeist zonder deze stem het 
voorgestelde plan niet tot uitvoer kan brengen. 
Een voorbeeld hiervan is de voorgenomen fusie 

van Woongoed Zeist met SSW uit De Bilt, Zonder onze instemming 
kan in principe de fusie niet doorgaan tenzij de rechter beslist dat 
wij ons werk niet goed gedaan hebben. U begrijpt dat hier een ver-
antwoordelijke rol op onze (vrijwillige) schouders ligt maar wat ik 
(en met mij het hele bestuur) graag doe omdat we opkomen om het 
allerbeste voor onze huurders voor elkaar te krijgen. Uiteraard wordt 
niet alles gehonoreerd van wat wij willen maar u kunt ervan over-
tuigd zijn dat wij als bestuur meer dan onze uiterste best doen om 
voor uw belangen op te komen.

Behalve dat ik voorzitter ben van deze zeer belangrijke club behartig 
ik samen met collega-bestuurslid Rob de Wit specifiek de belangen 
van de huurders in Zeist-West en ondersteunen daar bewonerscom-
missies die aanwezig zijn. Verder neem ik deel aan de werkgroep 
Prestatieafspraken waar ook vertegenwoordigers van Woongoed 
Zeist, de RK Zeist en hun huurdersbelangenvereniging Prisma in 
zitten evenals ambtenaren van de gemeente Zeist en de wethouder 
Wonen. In deze prestatieafspraken wordt jaarlijks door alle partij-
en vastgelegd welke doelen er het komende jaar behaald moeten 
worden; na het bedoelde jaar wordt dit geëvalueerd. En uiteraard 
vergt de voorgenomen fusie heel veel tijd en energie maar dit doe ik 
graag want ik vind het belangrijk om mijn stem te laten horen en op 
te komen voor onze bewoners. 

Even voorstellen: Bert van Oorschot

Bert van Oorschot is voorzitter 
van het HuurdersPlatform 
Seyst en contactpersoon voor 
Zeist-West

Ik ben Rob de Wit, 58 jaar oud en ben 2e secre-
taris van HuurdersPlatform Seyst en woon sinds 
2008 aan de Antonlaan te Zeist.

Ik ben in 2012 met huurdersbelangen in aanra-
king gekomen omdat er geen vertegenwoordiging 
was op de Antonlaan en ik vond dat daar wel iets 
mee moest gebeuren omdat niet alles goed ging 
in het complex dat uit 2 gebouwen bestaat.

Samen met Emmy ben ik toen gestart als con-
tactpersoon van de Antonlaan bij toen nog 
Seyster Veste, regelmatig contact met Ton Mim-
pen over het wel en wee van het complex met ook 
goede resultaten, trapleuningen in de trappen-
huizen,verbetering van de schoonmaak en een 
ander intercomsysteem voor het openen van de 
deur.

In 2012 werd het serieus., in het bestuur van de 
toenmalige bewonersvereniging Seyst liep het 
niet zo lekker en ik werd tijdens een ALV ge-
vraagd om mee te helpen het bestuur en daarmee 
de vereniging weer op poten te zetten. Ik weet 
nog dat ik toen zei, het is voor korte tijd, want ik 
was ook druk in de voetballerij als scheidsrech-
ter en bestuurslid.

Van 2012 tot 2018 ben ik voorzitter geweest, heb 
de fusie van De Kombinatie en Seyster Ves-
te meegemaakt en daaropvolgend de samenvoeging van de beide 
bewonersverenigingen. Na 2 zittingstermijnen vond ik, mede door 
privé-omstandigheden dat ik moest stoppen. In de persoon van Bert 
van Oorschot werd een prima opvolger gevonden.

Sinds 2020 ben ik weer terug, het bloed kruipt waar het niet gaan 
kan en fungeer nu als 2e secretaris naast Renée Tessels. Huurders-
belangen zijn zo enerverend en daarnaast ook nog erg leuk, con-
tacten met andere huurders, met bestuurders en nu met een andere 
huurdersorganisatie omdat er weer een fusie aankomt. Samen met 
Bert van Oorschot ben ik ook nog contactpersoon van West, een inte-
ressant gebied waar momenteel de nodige renovaties plaatsvinden 
dus voor ons werk aan de winkel. Ik hoop in oktober herkozen te 
worden voor mijn tweede termijn want er is nog zat te verbeteren in 
huurdersland. 

Even voorstellen: Rob de Wit

Rob de Wit is 2e secretaris van 
het HuurdersPlatform Seyst 
en contactpersoon voor Zeist-
West
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ZEIST 
OOST In Zeist-Oost en Austerlitz is HuurdersPlatform Seyst vertegenwoordigt door Renée Tessels en Peter Rijpstra 

die te bereiken zijn op het mailadres: reneetessels@huurdersplatformseyst.nl en  
peterrijpstra@huurdersplatformseyst.nl

Naast onze contactpersonen Renée en Peter zijn de volgende bewonerscommissies/contactpersoon voor u 
actief. Daar waar zij geen gebruik maken van een privémailadres is dit adres vermeld achter de desbetreffende 
commissie.

Wilt u contact met de overige bewonerscommissie/contactpersoon, dan brengen Renée en Peter dit contact 
graag tot stand.
• Bewonerscommissie Beverburg  bewonerscommissiebeverburg@gmail.com 
• Bewonersvereniging Vossenburg
• Bewonerscommissie Berkenveste  berkenveste@gmail.com 
• Bewonerscommissie Hart van Austerlitz  hartvanabc@gmail.com 
• Contactpersoon Bosgaarde

U kunt onze HuurdersPlatform Seyst contactpersonen ook benaderen wanneer u interesse heeft om zelf een 
bewonerscommissie te starten, zij informeren u graag naar de mogelijkheden of stuur een mail naar
secretariaat@huurdersplatformseyst.nl 

AUSTERLITZ
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Ik ben Peter Rijpstra, 67 jaar oud en ik ben 
penningmeester van HuurdersPlatform Seyst en 
woon sinds 2004 in Zeist.

In 2003 heb ik mijn huidige vrouw leren kennen 
die woonde aan de van der Heijdenlaan in Zeist, 
ik woonde in Nieuwegein maar omdat het pop-
penhuisje van Yvonne gesloopt moest worden 
kon ik toen nog niet naar Zeist verhuizen. Ik 
ben in 2004 in Nijenheim gaan wonen en toen 
het huisje van Yvonne gesloopt werd is ze bij mij 
gaan wonen. In 2008 was ons nieuwe huis aan de 
van der Heijdenlaan klaar en konden we verhui-
zen naar het nieuwe huis.

In het begin hebben we een bewonerscommis-
sie gehad in de wijk “Goed Wonen”. Nadat we 
een straatfeest hebben gehouden in 2010 was er 
weinig animo voor de commissie. Met de nieuw-
bouw zijn er ook een aantal koopwoningen bij 
gekomen, dat boterde niet zo. We hebben toen de 
commissie opgeheven.

Hierna ben ik bij Stichting HuurdersPlatform 
de Kombinatie als bestuurslid mee gaan denken 
over allerlei dingen die zich afspeelden binnen 
de huurders van woningbouwvereniging de 
Kombinatie.

Na de fusie in 2017 ben ik meegelift met het hui
dige HuurdersPlatform Seyst.

Sinds vorig jaar was ik tweede penningmeester en omdat de eerste 
penningmeester eind vorig jaar afscheid heeft genomen, heb ik het 
stokje overgenomen. Samen met Renée Tessels behartig ik de belan-
gen van de huurders van Zeist-Oost, Kerckebosch en Austerlitz. Ook 
ben ik actief bij de prestatieafspraken. 

Even voorstellen: Peter Rijpstra

Peter Rijpstra is 
penningmeester van het 
HuurdersPlatform Seyst en 
contactpersoon voor Zeist-
Oost en Austerlitz.

Ik ben Renée Tessels, 66 jaar oud en secretaris 
van het Huurders Platform Seyst en werkzaam 
als ZZP er in de thuiszorg. In 1972 verhuisden 
mijn ouders naar Zeist (Nijenheim tegenover de 
kinderboerderij).
Sindsdien woon ik (op 2 kleine tussenpozen na) 
met veel plezier in Zeist, eerst in Vollenhove en 
het Staatsliedenkwartier en sinds 1998 op de 
Gandhilaan.

Van maart 2006 tot maart 2020 zat ik in de ge-
meenteraad voor een lokale partij.

Na de bewonerscommissie Gandhilaan en het 
Platform Bewonerscommissies van de Kombina-
tie maak ik sinds eind 2018 deel uit van het be-
stuur van het Huurders Platform Seyst, waarvan 
ik sinds eind 2019 secretaris ben en sinds eind 
2020 (wegens drukke werkzaamheden) samen 
met mijn medebestuurslid Rob de Wit de secreta-
riaatswerkzaamheden deel.

Daarnaast ben ik lid van de Werkgroep Fusie die 
zich bezighoudt met de fusie van Woongoed met 
SSW uit de Bilt.

Samen met mijn mede bestuurslid Peter Rijpstra 
ben ik contactpersoon voor Zeist Oost (Kercke-
bosch en Austerlitz) daarbij ondersteunen wij de 
bewonerscommissies en contactpersonen van 
complexen die (nog) geen bewonerscommissie hebben.

Mijzelf voor 100 % inzetten om de belangen van huurders te beharti-
gen en waar nodig te verbeteren is mijn motivatie om deel uit maken 
van het Huurders Platform. 

Even voorstellen: Renée Tessels

Renée Tessels is secretaris van 
het HuurdersPlatform Seyst 
en contactpersoon voor Zeist-
Oost en Austerlitz.
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ZEIST 
NOORD Ook Zeist-Noord heeft een vertegenwoordiging namens HuurdersPlatform Seyst en wel in de personen 

van Ton van der Velden en Bert de Wit. Zij zijn te bereiken op het mailadres:
tonvandervelden@huurdersplatformseyst.nl en bertdewit@huurdersplatformseyst.nl

Daarnaast vindt u in Zeist-Noord bewonerscommissies/contactpersonen waar u ook terecht kunt.  
Dit zijn: 
• Bewonerscommissie L-Flat    post@lflat.nl
• Bewonersvereniging Montessoriflat Zeist  secretaris@montessoriflat.nl 
• Bewonerscommissie Hofwijck
• Contactpersoon Binnenhof 
• Contactpersoon Verzetswijk
• Contactpersoon Nicolaas Beetslaan

Aangezien de laatste vier gebruik maken van hun privemail kunnen wij deze mailadressen hier niet 
vermelden. Ton van der Velden en Bert de Wit brengen u graag in contact met hen.
Ook via het secretariaat (secretariaat@huurdersplatformseyst.nl) zijn zij te bereiken.

Mocht u interesse hebben om samen met medebewoners een bewonerscommissie op te richten, dan bent 
u bij Ton, Bert en het secretariaat ook aan het goede adres. Zij informeren en ondersteunen u graag . 
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Mijn naam is Ton van der Velden, sinds maart 
2022 maak ik deel uit van het bestuur van het 
HuurdersPlatform Seyst. Ben geboren in Vlaar-
dingen en ben in 2001 verhuisd naar Zeist samen 
met mijn vrouw en woon in Vollenhove.

Ik ben al enige tijd betrokken bij Vollenhove 
Vooruit voor het ontwikkelingsproces naar 2035 
voor een mooie, betrokken wijk Vollenhove. Ik 
ben ook gezondheidscoach voor het Gezondheids 
Café Zeist om onze bewoners in een preventieve
setting enthousiast te maken om eventueel een 
aangepast leefpatroon te volgen en artsenbezoek 
te verminderen. Voorlichting is daar ook een 
belangrijk onderwerp.

Voor het HuurdersPlatform Seyst vind ik het 
vooral belangrijk dat het de gebundelde krachten 
zijn van de Bewonerscommissies en bewoners 
om sterk te staan namens de huurders bij be-
langrijke besluiten die genomen moeten worden. 
Door die overlegstructuur kunnen beide partners 
(HuurdersPlatform Seyst en Woongoed Zeist) 
samen optrekken. Met een zo goed mogelijk re-
sultaat voor onze huurders.

Wat ik er mooi aan vind is de uitgebreide over-
leggen en inspraakvormen die er zijn evenals de 
hoeveelheid beslissingen die voor beide organi-
saties moeten worden genomen, ja gelukkig zijn 

er hele goede bestuursleden die goede ervaring hebben met deze 
vormen van inspraak.

Even voorstellen: Ton van der Velden

Ton van der Velden is 
algemeen bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst en 
contactpersoon voor Zeist-
Noord.

Mijn naam is Bert de Wit, in 1953 geboren in 
Austerlitz en heb daar gewoond tot 1965.
Van 1965 tot 1981 op diverse adressen in Zeist en 
Baarn gewoond en in 1981 in de wijk Vollenho-
ve terechtgekomen, in de Torenflat. Sinds 1986 
woon ik in de L-flat.

Tijdens mijn werkzame leven heb 16 jaar in 
de horeca gewerkt in diverse functies. Daarna 
ruim 30 jaar in de Logistiek en wel de fijnmazi-
ge nachtdistributie. In 2015 ‘wegbezuinigd’, een 
moderne term voor ontslagen worden.

In 2015 in contact gekomen met de bewoners-
commissie van de L-flat en daar ook lid van ge-
worden. Kort daarna heb ik de rol van secretaris 
op mij genomen.

In 2020 ben ik bestuurslid van het HuurdersPlat-
form Seyst geworden. Mijn werkzaamheden voor 
HPS zijn momenteel:
 - Lid van de Werkgroep Fusie.
 - Lid van de werkgroep Prestatieafspraken.
 - Namens HPS lid van de toewijzingscommis-

sie “Gericht Woningtoewijzen”. 
 - Verantwoordeljjk voor het goedkeuren van 

de ingediende declaraties. Sinds 1,5 jaar is 
het wettelijk verplicht dat een bestuurslid, 
niet behorend tot het dagelijks bestuur, alle 
declaraties beoordeeld voordat deze vergoed 
mogen worden.

Samen met mijn collega Ton van der Velden ben ik contactpersoon 
voor Noord. 
We zijn op verzoek of indien noodzakelijk ook betrokken bij renova-
ties en groot onderhoud.

Mijn motivatie voor dit werk is toch wel om het belang van de huur-
ders zo goed mogelijk te vertegenwoordigen en waar mogelijk te 
verbeteren.
Hopelijk wordt ik in het najaar tijdens de ALV gekozen voor een 
volgende termijn, er is nog werk zat te doen. 

Even voorstellen: Bert de Wit

Bert de Wit is algemeen 
bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst en 
contactpersoon voor Zeist-
Noord.
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DEN DOLDER
Astrid Poppe vertegenwoordigt namens HuurdersPlatform Seyst de bewoners van Den Dolder en Huis 
ter Heide. U kunt contact met haar opnemen via mailadres astridpoppe@huurdersplatformseyst.nl.

Tevens vinden we hier de Bewonerscommissie Den Dolder, bcdendolder.nl. Secretaris is Bert van de 
Dijssel, bert.vddijssel@gmail.com, tel. 030-2291553.

Astrid brengt u graag met hen in contact. Voor alle overige informatie of interesse om zelf een bewoners-
commissie op te richten kunt u ook bij haar terecht of op secretariaat@huurdersplatformseyst.nl

Als trotse bewoner van Den Dolder deelt Astrid graag onderstaand stukje met u:
Behalve in Zeist heeft Woongoed ook hier een aantal woningen, Den Dolder en Huis ter Heide vallen im-
mers onder de gemeente Zeist. In Den Dolder zijn dit er een kleine vierhonderd, in Huis ter Heide ruim 
honderd woningen.
Het dorp Den Dolder heeft zijn ontstaan te danken aan de door Christoph Pleines opgerichte zeepfabriek 
De Duif. Hij zorgde voor huizen voor zijn arbeiders, onder andere op de naar hem genoemde Pleineslaan.
Deze woningen zijn nu eigendom van Woongoed Zeist. Zij hebben een monumentale status, waardoor er 
nogal wat vereisten waren waaraan voldaan moest worden om tot de nodige renovatie over te gaan. De 
betreffende huizen zien er weer prachtig uit en hebben hun karakteristieke uiterlijk behouden.
Wat vroeger Zeepfabriek De Duif was, is nu Remia. Den Dolder is er om bekend. Waar Den Dolder ook 
bekend om is, is de Willem Arntzhoeve. Een voormalig psychiatrisch zorgcomplex, waar onder andere 
heden ten dage nog een aantal woningen staan, die bedoeld waren als zusterhuizen. Dit is de Vijverhof. 
Ook deze hebben een monumentale status en zijn eigendom van Woongoed Zeist.
Op de Willem Arntzhoeve bevinden zich momenteel verschillende zorginstellingen. Er is een grote ver-
scheidenheid aan huurwoningen in Den Dolder. Een groot deel daarvan is aangesloten bij de Bewoners-
commissie Den Dolder. Dit geldt echter niet voor het complex Pelita en de Vijverhof. Wellicht kan dit in 
de toekomst veranderen, er moet dan echter wel draagvlak voor zijn bij de bewoners.
Tot slot, het is prettig wonen in Den Dolder, alle benodigde winkels zijn aanwezig, er zijn veel mogelijk-
heden om de natuur op te zoeken en er is een treinstation in het centrum, wat overigens ook de verdien-
ste is van Christoph Pleines, evenals de begraafplaats het Stille Hofje. 

HUIS TER HEIDE
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Ik ben Astrid Poppe, 77 jaar en sinds 4,5 jaar 
woonachtig in het complex Pelita in Den Dolder.
Toen ik hier nog niet zo lang woonde zag ik op 
de Nieuwsbrief van Woongoed Zeist een oproep 
voor een vrijwilliger als bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst. Ik heb daar toen direct 
op gereageerd omdat ik het leuk en belangrijk 
vind om mee te denken en te praten over alle 
zaken die met huren en wonen in de gemeente 
Zeist te maken hebben.

Kort daarna was er Corona, waardoor we online 
moesten vergaderen maar wat mij ook de mo-
gelijkheid gaf tot het volgen van webinars van 
de Woonbond waar ik de benodigde kennis kon 
opdoen.

Het mooie is dat we als huurdersbelangenver-
eniging invloed hebben op de ontwikkelingen 
in de (sociale) huursector en het beleid dat door 
Woongoed Zeist daarop wordt afgestemd. Om dit 
ook nog te kunnen doen in een enthousiast team 
met gelijkgestemden is mooi meegenomen.

Geboren en getogen in Rotterdam mis ik af en 
toe de reuring van de grote stad, aan de andere 
kant hebben we hier zoveel natuur en groen om 
ons heen, waardoor ik het als een voorrecht zie 
in deze omgeving te wonen waar ik heerlijk met 
mijn hond Pien kan wandelen.

Daardoor kan ik mijn hoofd leegmaken, wat soms nodig is omdat het 
bestuurslidmaatschap best veel werk is.

Behalve de maandelijkse vergaderingen ben ik ook betrokken 
bij de Werkgroep Prestatieafspraken, de Werkgroep Fusie en de 
Nieuwsbrief, daarnaast ben ik contactpersoon voor Den Dolder en 
Zeist-Centrum.

En de afgelopen periode heb ik me (samen met Bert van Oorschot 
en Renée Tessels) beziggehouden met het tot stand brengen van dit 
magazine.

Wij hopen u hiermee van de nodige informatie te hebben voorzien..

Even voorstellen: Astrid Poppe

Astrid Poppe is algemeen 
bestuurslid van het 
HuurdersPlatform Seyst en 
contactpersoon voor Den 
Dolder en Huis ter Heide.

HuurdersPlatform Seyst gaat verhuizen!
In de laatste maanden van 2023 gaat het Huur-
dersPlatform Seyst verhuizen
.
Voor onze vergaderingen en overleggen vinden 
wij sinds jaar en dag gastvrij onderdak op het 
kantoor van Woongoed Zeist aan de Steniaweg.

Door het toenemende aantal vergaderingen en 
overleggen van HuurdersPlatform Seyst, werd 
het steeds moeilijker ruimte te vinden tussen alle 
vergaderingen van Woongoed Zeist door. Ook 
vonden wij dat er rond HuurdersPlatform Seyst 
geen enkele zweem van belangenverstrengeling 
mocht zijn en dat bewonerscommissies en bewo-
ners niet het gevoel moesten hebben “in het hol 
van de leeuw te zijn” wanneer zij een overleg met 

ons wilden hebben.

Dankzij de medewerking van Woongoed Zeist 
krijgen wij de beschikking over een spiksplin-
ternieuwe eigen ruimte in portiek 5 van de L-flat 
(nummer 909a) waar we iedereen in een onge-
dwongen sfeer kunnen ontvangen.

Spreekuur

Uiteraard is deze ruimte te gebruiken door alle 
bewonerscommissies binnen Woongoed Zeist. 
Ook hebben we het idee opgevat om op regelma-
tige basis een spreekuur te organiseren voor de 
bewoners uit de diverse wijken. Wij houden u op 
de hoogte. 

Eigen ruimte in portiek 5 van de L-flat
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Dit magazine is een uitgave van 
HuurdersPlatform Seyst, de 
onafhankelijke vereniging voor 
huurders van Woongoed Zeist.

Het magazine is in een oplage 
van 8.000 exemplaren verspreid 
onder de huurders.

De inhoud verschijnt onder 
verantwoordelijkheid van 
HuurdersPlatform Seyst. 
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